

المواصفات الفنية	TECHNICAL SPECIFICATIONS
بكر ورق اكوافوج فليني :	Cork tipping paper in reels:
1. الوصف: بكر ورق اكوافوج فليني كتيم مطبوع عليه خط ذهبي واحد بعرض 1/م على بعد 4مم من الطرف الخارجي للورق	1. Description: cork impermeable tipping paper in bobbins printed on it one wide golden line with distance of 4 mm of the external edge of the paper
2. نوع الآلة :تستعمل البكرات على آلات ديكوفليه طراز 3D-85/FX بسرعة 8500 سيجارة / دقيقة وعلى آلات طراز AF12	2. Machine type :bobbins are used on cigarettes line DECOUFLE 3D-85/FX speed 8500 cig/min and on GD machine model AF12
3. العرض: 50 مم	3. Width : 50 mm
4. الطول : 3000 م	4. Length : 3000 m
5. الغراماج : (30 - 40) غ/م ²	5. Grammage : (30-40) g/m ²
6. السماكة : (47-35) μm	6. Thickness : (35-47) μm
7. القطر الداخلي للبكرة البلاستيكية: 120 مم ±0.5مم	7. Plastic bobbin inner diameter : 120 mm±0.5mm
8. اللف : يجب ان تكون اللفات مستوية ذات قساوة منتظمة ويجب ان تدور البكرة بشكل سلس وغير محدب	8. Winding : the winding must be flush and with regular hardness. The bobbins must run smoothly without being camber
9. قوة الشد : 2.5 كغ/15 مم أصغري	9. Tension strength : 2.5 Kg/15 mm min
10. التمدد : 1 % أصغري	10. Elongation : 1 % min
11. يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني البنود التالية : جودة الامتصاص للمواد اللاصقة - المتانة والاستمرارية - جودة اللصق مع ورق السجانر و الفلتر - جودة لف البكرة - الملازمة على الآلات .	11. Upon the technical evaluation of samples, the following issues should be taken into consideration : good absorption to adhesive materials ,strength and continuity ,good adhesion with cigarettes paper and filter ,reel good winding suitability on the machines .
12. البكرات ذات مقطع ناعم	12. The reels cutting should be smooth
13. الشكل : وفق النموذج المرفق	13. The form : according to the attached sample
التغليف : توضع البكرات على طبالي خشبية مدعمة من الاسفل بقاعدة خشبية متينة صالحة للاستعمال بسهولة مع الروافع الشوكية وتغلف الطبالية وتحزم بشكل يؤمن الحماية الكاملة للبكرات من التلف و التشويه والانزلاق. الارتفاع الاجمالي للطبالية الواحدة لا يتجاوز 125/ سم	Packing : The bobbins should be placed on wooden pallets and supported from the bottom with a strong wooden base which can be used with fork - lifts. The pallet is packed and strapped in a form that assures complete protection of the reels from damage , deformity and sliding. ❖ The total height of one pallet should not exceed /125/ cm
النماذج المطلوبة : /6/ بكرات	Required Samples : /6/ bobbins

تعتمد المواصفات الفنية للمناقصة رقم : ١٨ / ٢٠٢٢

المدير العام

محسن حسن عبيدو

تعتمد هذه المواصفات
للمناقصة رقم
١٨ / ٢٠٢٢ للمرة الثانية
المدير العام

٧ / ٢٠